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UPITNIK ZADOVOLJSTVA STUDENATA 

Kolegij: Pomorsko i općeprometno pravo 

Oblik nastave: predavanja 

Akademska godina 2015./2016. – ljetni semestar 

Nastavnik: doc. dr. sc. Mišo Mudrić 

 

U provedbi upitnika sudjelovalo je 12 ispitanika. 

 

1. Navedite broj predavanja doc. Mudrić kojima ste prisustovali. 

1  (1) 

2  (2) 

3  (2) 

4  (1) 

više od 4  (6) 

 

 

1 
8% 

2 
17% 

3 
17% 

4 
8% 

4 i više 
50% 
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2. Molimo Vas da ocijenite predavanja doc. Mudrić ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 1 

najniža, a 5 najviša ocjena. 

1  (0) 

2  (0) 

3  (3) 

4  (3) 

5  (6) 

 

 

 

3. Smatrate li da ste pohađanjem predavanja doc. Mudrić olakšali spremanje 

ispita/kolokvija iz ovog predmeta?  

DA  (11) 

NE  (0) 

*bez odgovora  (1) 

 

ocjena 3 
25% 

ocjena 4 
25% 

ocjena 5 
50% 
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Komentari: 

- Profesor se trudio približiti nam (po meni) najsloženiji dio gradiva za pripremu ovog 

ispita. 

- Profesor nam je ukazao na najbitnije te potanko objasnio gradivo. 

- Na predavanjima smo uspjeli obraditi svaki aspekt ispitnog gradiva. 

- Kao i ostali profesori s katedre, približava gradivo i čini ga razumljivim. 

- Docent je jako lijepo objasnio gradivo koje bi u suprotnom bilo pomalo suhoparno, 

poput pomorskog osiguranja. Približio nam je gradivo u velikoj mjeri. 

- Docent je izvrstan i pomaže nam kod razumijevanja gradiva. Doduše, imali smo 

premalo predavanja da nešto više kažem. 

- Čitajudi literaturu za ispit, mnoge su stvari jasnije nakon prethodno odslušanih 

predavanja. 

- U svakom slučaju, pohađanje predavanja olakšava spremanje ispita/kolokvija. 

- Potaknuo nas je da promislimo dublje o nekim detaljima i upozorio na određene 

teže dijelove te ih objasnio. 

*- Bila sam samo na jednom predavanju tako da ne mogu procijeniti. S obzirom na 

ovo jedno predavanje na kojem sam bila, docent je solidno odradio posao.  

Da 
92% 

*bez odgovora 
8% 
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4. Smatrate li da je pohađanje predavanja doc. Mudrić doprinijelo povećanju Vašeg 

općeg pravnog znanja i razumijevanja prava?  

DA  (12) 

NE  (0) 

 

Komentari: 

- Predavanja nisu svedena na bubanje podataka, ved kroz mnoge primjere se dotiču 

raznih dijelova prava. 

- Povezuje pravne institute iz drugih grana prava s ovima iz pomorskog i 

opdeprometnog prava. 

- Docent Mudrid je ponekad iznio iskustva iz života, dakle nije se držao samo tema za 

predavanje. 

- Kako je pomorsko pravo sui generis miks različitih pravnih grana, definitivno je 

pridonijelo našem opdem pravnom znanju. Pogotovo u slučaju međunarodnopravnih 

aspekata gradiva, koja su studentima vedinom pomalo apstraktna. 

- Povezuje sve aspekte – i ekonomske i pravne i pravične; u odnosu na svaki institut 

koji smo obradili. 

- U svakom aspektu doprinijelo je razvitku mog pravnog razmišljanja i povezivanja 

činjenica s pravnim institutima i mjerodavnim propisima. Proširilo je moje holističko 

shvadanje materije pomorskog prava. 

- Profesor povezuje gradivo s gradivom iz drugih predmeta i praksom. 

Da 
100% 
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- Prvi put se tokom studiranja susredemo s pravom osiguranja pa je korisno 

prisustvovati predavanjima. 

- Pomoglo je razumijevanju pomorskog osiguranja i osiguranja uopde. 

 

5. Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim na predavanjima doc. Mudrić? 

- Solidne nastavne metode. 

- Kao i do sad, na predavanjima ostalih profesora s katedre – kombinacija prezentacija 

(koje su odlične za ponavljanje i ukazuju na bitno) i rasprave dobro funkcionira. 

- Prezentacije sadrže najbitnije dijelove gradiva, a na predavanju ih profesor potanko 

objasni. 

- Suvremene, interaktivne i zanimljive. 

- Prezentacije bi trebale biti više informativne. Uz natuknice bi trebalo biti vrlo kratko 

objašnjenje (kao kod prof. Marina). 

- Možda mrvicu pre-“sokratski“ – u smislu da nismo naviknuti na konstantnu 

komunikaciju i takvo unakrsno propitivanje, koje je zapravo jako efikasno s obzirom 

da nas tjera da sudjelujemo i razmišljamo, ali nam je trebalo vrijeme da se 

prilagodimo. 

- Jako dobro predaje – objasni sve uz zanimljive činjenice iz prakse. 

- Prezentacije su ok, iako ne na razini prethodnih predavača. Predavanja nisu 

isključivo ex katedra i to je pozitivno. 

- Zadovoljna sam istima, pogotovo interakcijom na kojoj inzistira. 

- Potiče studente na razmišljanje, ne zamjera im kad krivo odgovore, nego nastoji da 

dođu do odgovora samostalno. 

 

6. Što smatrate kvalitetnim elementima predavanja doc. Mudrić? 

- Predavanja su ugodna, gradivo objašnjeno s naglaskom na logičko razmišljanje. 

- Komunikacija i interakcija sa studentima, raspravljanje, detaljno i jezgrovito 

prolaženje gradiva, prezentacije. 
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- Primjeri iz prakse. 

- Puno primjera i sposobnost da nas drži okupiranima i zainteresiranima kroz sve sate 

predavanja. 

- Koncizne prezentacije; zanimljive činjenice; komunikacija sa studentima (vrlo bitno). 

- Posvedenost studentima i opetovano obrazlaganje gradiva u slučaju nejasnoda. 

- Angažiranost, znanje o praksi koju povezuje s teorijom. 

- Interakcija; primjeri; poticanje na razmišljanje. 

- Nastoji uključit studente u raspravu o temi koja se obrađuje. 

 

7. Što smatrate nedostacima predavanja doc. Mudrić? 

- Previše nas ispituje „unaprijed“, s obzirom da se ne pripremaju svi slušači za 

kolokvij. 

- Ponekad pretih. 

- U ovoj 3. cjelini ima dosta složenih pravnih instituta kao npr. dijelovi o osiguranju. 

Pravo osiguranja se na fakultetu ionako marginalno uči iz drugih predmeta. Ovdje ga 

susredem prvi put  u ozbiljnijoj mjeri i nepoznato mi je. S obzirom na složenost, 

docent ne objašnjava dovoljno jasno. Osjedam se nepripremljeniji za kolokvij nego za 

prijašnja dva. Ako uzmemo u obzir samo znanje usvojeno na predavanjima, možda su 

nas prethodni predavači razmazili beskrajnim objašnjavanjima i nedvosmislenim 

odgovorima na pitanja pa su očekivanja bila visoka. Smatram da docent treba bolje 

objasniti najvažnije pravne institute oko kojih studenti koji redovito pohađaju 

predavanja ne bi smjeli imati vedih problema. 

- Manjak prakse. 

- Smatram da dobro radi svoj posao, samo bih više voljela da nam objasni odgovori 

prilikom postavljanja pitanja na koje ne znamo odgovoriti. 

- Lošija struktura prezentacija u odnosu na prethodna dva predavača. 

- Docent zna postaviti pitanje studentima, ali se ne dođe do odgovora, a ni on ne 

odgovori. 
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8. Biste li preporučili pohađanje predavanja doc. Mudrić Vašoj kolegici/kolegi s niže 

godine studija? 

DA  (12) 

NE  (0) 

 

Komentari: 

- Čitanje ispitne literature bit de jednostavnije. 

- Opdenito sva predavanja iz Pomorskog i opdeprometnog prava su super i svi 

profesori su jako kvalitetni. 

- Definitivno, korisna su i pomažu u usvajanju gradiva. 

- U svakom slučaju olakšava polaganje ispita ili kolokvija. 

- Svakako bih preporučila predavanja zbog svih prethodno navedenih pozitivnih 

karakteristika. 

- Korisno je, olakšava spremanje ispita, dobra su za stjecanje osnovnih znanja o pravu 

osiguranja, ponovili smo odštetno pravo. 

- Bududi da je ispitno gradivo podijeljeno u cjeline, ne postoji mogudnost pohađanja 

predavanja (za redovne studente) iz 3. kolokvija kod drugog predavača. 

- U svakom slučaju, pohađanje predavanja ne samo docenta, nego svih s katedre 

olakšava pripremanje ispita. 

 

Da 
100% 
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9. Vaš dodatni komentar o predavanjima doc. Mudrić?  

- Korisna su i sve lijepo objasni. Pohvale! 

- Super, čestitke cijeloj katedri na velikom trudu i zalaganju te odnosu prema 

studentima! 

- Jako se lijepo i kolegijalno odnosi prema studentima, što je poželjno i kod nekih 

drugih docenata/profesora. 

- Ukratko, sve pohvale! 

- All the best... 

 

 

Zahvaljujemo na sudjelovanju! 


